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  IBK Östhammar styrelsemöte 
20 januari 2025 
Lokal: Lindgrens Bil 

 
 
 
Deltagare: Klas Persson, Susanne Jansson, Charlotte Sjölander, Anna Högström,  

   Tobias Mattsson, Camilla Rickardsson, Jeanette Andersson, Fritz Ahlund 
 

Frånvarande: Jens Eriksson 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Susanne och Jeanette 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 

4. Försäljning lotter 
Bingolotto-försäljningen är klar. Det har över lag gått väldigt bra men som vanligt är det 
några som strular. 
 
Försäljningsresultatet blev 82’000 kr i vinst plus att vi via Sverigelotten vann guldpaketet värt 
16’000 kr. Bra jobbat Jeanette som ordnat med allt kring försäljningen! 
 

5. Inköp frysskåp 
Vi ska köpa in ett lågt frysskåp till kiosken som får plats under bänken. Kommunen har 
godkänt det. Susanne och Fritz ser till att det sker. 
 

6. Motionslag 
Eftersom laget är nedlagt ska det döljas eller raderas på Laget.se. Tobias ordnar det. 
 

7. Damlaget 
Matchen nu på lördag kommer vara lagets sista den här säsongen. Laget kommer tacka nej 
till kvalspelet. Det saknas spelare, ofta är det inte fler än 8 spelare per match. 
 
Damlaget planerar att träna med F-09/10 resten av säsongen. 
 

 J
TA

, S
J,

 T
ÅG

M
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




8. Materiel 
Det är ett ständigt pussel att få ihop matchande matchkläder till alla lagen. Det är olika 
varianter beroende på när kläderna köptes in. Anna önskar att vi har färdiga paket till olika 
årskullar som kvitteras ut. Det läggs in i budgeten för kommande säsong.  
 
Målvaktskläder var uppe på förra mötet. Anna har kollat med Klubbhuset och en ny 
målvaktsutrustning kostar 3000 kr. Det fanns önskemål från ledarna att varje lag ska ha egen 
målvaktsutrustning. Motförslaget är att vi köper in fler målvaktsutrustningar som är för alla för 
då kan vi blanda storlekar så det passar alla. Vi tar upp det på ledarmötet. 
 
Det är oreda i förrådsskåpen i hallen. Ledarna behöver ta mer ansvar. Anna undrar om vi ska 
satsa på låsbara mindre skåp i förrådsskåpen så varje lag har ett eget mindre skåp. 
Styrelsen tycker det är bättre att vi börjar med att påpeka till ledarna att de behöver ta större 
ansvar. 
 

9. NYC cup / Amatörpokalen 
NYC Burgers arrangerar en amatörcup för innebandy i Frösan och hade bokat en hel lördag 
för någon helg sedan. De önskar samarbete med IBK så att kiosken hålls öppen och att IBK 
bemannar kiosken. 
 
Så länge vi får bra framförhållning är styrelsen positiv. Det skulle innebära bra inkomst till 
klubben. 
 

10. Sponsring Sandvik Coromant 
Sandvik har bytt logo. Fritz har skruvat ner den gamla skylten och via Print Decor tagit fram 
ny skylt. Däremot så har Sandvik inte betalat sponsring för den här säsongen så Fritz tar 
kontakt med Sandvik i Gimo om att först betala fakturan innan nya skylten sätts upp. 
 

11. Valberedningen 
Klas hade bjudit in Örjan Östman som leder valberedningen till mötet.  
 
Vi gick igenom vilka i styrelsen som valdes in på två år på senaste årsmötet och vilka som 
antingen behöver ersättas eller väljas om. 6 av 8 i styrelsen måste antingen ersättas eller 
väljas om. 
 
Ordförande, kassör och sekreterare deklarerade att de inte avser sitta kvar i styrelsen efter 
denna säsong.  
 

12. Studie innebandyförbundet och Karolinska 
institutet 

I januari startas en större enkätundersökning om mens och träning, riktad till flickor mellan 12 
och 18 år. Klas har haft kontakt med ansvarig för undersökningen och de har skickat mail till 
IBK-mailen. 
 
För flickor 12-14 år blir det en fysisk enkät som även målsman ska signera. Klas kommer få 
kuvert hemskickat som sedan ska delas ut till ledarna som delar ut till tjejerna i sina lag. 
 
För flickor 15-18 år blir det en webenkät som kommer skickas ut på mail direkt till tjejerna. 
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Tobias hjälper till att sprida informationen. 
 

11. Nästa styrelsemöte 
10 mars kl 17:00 på Lindgrens Bil. 
 

12. Nästa ledarmöte 
10 mars kl 18:00 på Lindgrens Bil. 
 

13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Susanne Jansson  Jeanette Andersson 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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Susanne Jansson  Jeanette Andersson 
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